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Ούτε οι αλλαγές που έφερε στο σχέδιο νόμου για τη διατήρηση της βιοποικιλότητας η
υπουργός Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής Τίνα Μπιρμπίλη ήταν αρκετές
για να μετριάσουν τις ενστάσεις που εκφράστηκαν από βουλευτές του ΠΑΣΟΚ. Η έντονη
κριτική που δέχθηκε η Τίνα Μπιρμπίλη στην σημερινή συνεδρίαση της αρμόδιας
κοινοβουλευτικής ομάδας την οδήγησε να επιφυλαχθεί ότι θα φέρει την τελική διατύπωση
του νομοσχεδίου στην Ολομέλεια.  Η υπουργός τόνσε ότι «με τη νέα ρύθμιση εξασφαλίζεται
μια δίκαιη αντιμετώπιση για τους μέχρι σήμερα ιδιοκτήτες μικρότερων εκτάσεων» αλλά οι
βουλευτές από τη μεριά τους επέμειναν ότι οι προτάσεις τους αγνοήθηκαν.  «Μόνο το 10%
των σημερινών οικοπέδων που έχουν έκταση τεσσάρων στρεμμάτων θα μπορέσουν να
οικοδομηθούν», δήλωσε ο βουλευτής Δωδεκανήσου του ΠΑΣΟΚ Νίκος Ζωίδης.  Στο ίδιο
μήκος κύματος και η βουλευτής Τρικάλων, Σούλα Μερεντίτη, η οποία τόνισε ότι δεν θα
ψηφίσει το άρθρο 9.«Εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω το άρθρο 9. Για να πάρετε την έγκριση μας
πρέπει να μας πείσετε από που εκπορεύεται η δική σας βεβαιότητα για τις ρυθμίσεις και
διεκδικείτε το αλάθητο» δήλωσε.      Ενστάσεις στο σχέδιο νόμου έφερε και ο πρόεδρος της
Επιτροπής, βουλευτής του ΠΑΣΟΚ από τη Χαλκιδική, Γιάννης Δριβελέγκας ο οποίος ζήτησε
από την υπουργό να επανεξετάσει την ρύθμιση «γιατί θα δημιουργηθούν τεράστια
ζητήματα». «Με τη ρύθμιση που φέρατε επιτρέπουμε και δεν επιτρέπουμε. Τζάμπα και
βερεσέ νομοθετούμε», τόνισε.  Πραγματική βελτίωση στο σχέδιο νόμου, ζήτησε από την Τ.
Μπιρμπίλη η βουλευτής Κορινθίας του ΠΑΣΟΚ Κατερίνα Φαρμάκη πρόταση που βρήκε
σύμφωνο τον βουλευτή Κυκλάδων Γιώργος Παπαμανώλη.  Τέλος, ο πρόεδρος της
Επιτροπής Περιβάλλοντος, βουλευτής Μαγνησίας του ΠΑΣΟΚ Κώστας Καρτάλης, δήλωσε
πως «θα μου είναι εξαιρετικά δύσκολο να συναινέσω στην οικολογική χρεοκοπία».
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